
   
 

Zpráva o činnosti HPU 2019 
 
 

 
 

Dámy a pánové, vážení kolegové, 

 

scházíme se dnes na pravidelném Zasedání Hospodářské a podnikatelské unie při 

KDU-ČSL. Součástí jednání je předložit vám průběžnou zprávu za uplynulé období, od 

posledního shromáždění, které se konalo 13. prosince 2018. Po něm následoval zdařilý 

seminář s ekonomem, Ing. Vladimírem Pikorou na téma příběh hospodářského cyklu, aneb 

kdy přijde krize. 

Od posledního shromáždění předsednictvo HPU spolu s předsedou dozorčí rady 

zasedalo pravidelně. Sešlo se celkem 4x: 12. února, 21. května, 8. října a dnes 19. listopadu. 

Na svých jednáních projednávalo běžnou agendu, fungování HPU, rozpočet, ochrannou 

známku, náměty činnosti do budoucna, pořádání seminářů, web, a další. Jednání se 

pravidelně zúčastňoval poslanec PČR Ing. Marian Jurečka, který se stal garantem za KDU-

ČSL pro HPU. 

Hlavním tématem HPU v uplynulém období byla příprava a prezentace HPU na 

celostátním sjezdu KDU-ČSL 29. a 30. března 2019. Prezentace pokračovala i 31. března 

2019, kdy sjezd pokračoval slavností ke 100. výročí založení KDU-ČSL. Ve sjezdovém 

pavilonu bylo instalováno 20 veletržních stánků dvaceti členů nebo příznivců HPU, kteří pod 

hlavičkou HPU prezentovalo své výrobky a zároveň myšlenku HPU. Prezentace se setkala 

s velkým zájmem delegátů i hostů sjezdu. Přímo na místě získala HPU několik členů. 

Prezentaci předcházela příprava akce, její projednávání v ústředí KDU-ČSL, získání dostatku 

místa, tisk propagačních letáků, zajištění vystavovatelů, postavení stánků a organizační 

zajištění. Velký dík za tuto prezentaci patří místopředsedkyni HPU Magdě Vaňkové za 

finančně velmi dostupné zajištění veletržních stánků vč. jejich montáže a demontáže a všem 

členům předsednictva za oslovení členů – vystavovatelů. Jak HPU, tak i sjezd KDU-ČSL získal 

naší prezentací opět více na vážnosti. 

Další stěžejní akcí byla prezentace HPU na konferencích organizovaná spolu 

s poslancem PČR Marianem Jurečkou na téma klimatická změna a jak na ni můžeme reagovat 

z pohledu komunálního politika. Konference proběhly 20. 6. 2019 v Olomouci, za hojné účasti 

veřejnosti a 16. 9. 2019 v Novém Jičíně. Obě konference zle hodnotit jako velmi zdařilé. Velký 

dík patří jak Marianu Jurečkovi, tak předsedovi HPU Jaroslavu Perutkovi za jejich uskutečnění. 

 



   
 

Co se týče finančního zajištění: HPU získala od KDU-ČSL příspěvek na provoz ve výši 

100 000,- Kč za rozjezd své činnosti s tím, že se počítá, že příspěvek HPU se bude postupně 

zmenšovat a HPU bude samofinancovatelná z členských příspěvků a sponzorských darů až 

bude i rozpočtově přebytková a vrátí KDU-ČSL její příspěvky do rozjezdu činnosti HPU. 

Letošní finance jsou použity na právní služby spojené se založením činnosti, správou a 

registrací ochranné známky, částečnou úhradou služeb tajemnice HPU a běžnou činností 

HPU. 

Stávající předsednictvo svoji činnost dokončuje dnešním shromážděním a navazujícím 

programem. Chtěl bych proto velmi poděkovat za dosavadní práci tajemnici HPU a všem 

členům předsednictva i dozorčí rady HPU a popřát jim úspěch ve volbě i v práci pro další 

období, pokud kandidují a hodně zdaru v pracovním i osobním životě. 

 

Jaroslav Perútka, předseda HPU, v.r.  

  

 


